



Referat til bestyrelsesmøde

Mandag d. 18. november 2024 kl. 16.00 – 18.30 (herefter spisning)

Til stede: Rune, Ulla, Lennart, Rikke, Anita, Anne, Morten, Kåre, Anders, Mathias og Christine.

Afbud: Merete, Carina

Fravær:

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG	TYPE	TID (min.)
1	Valg af ordstyrer og referent Referent: Mathias. Ordstyrer: Morten	Fælles	Beslutning	5
2	Bemærkninger og godkendelse af referat fra d. 19/9 + 30/10. Referatet fra d. 19/9: Meretes og Annes bemærkninger, som er kommet ind på mail er skrevet i referatet 30/10. Begge referater godkendes. Christine har en lille bøn om at man skriver sine rettelser, når referatet sendes ud første gang.	Fælles	Beslutning	5
3	Trivsel – Tjek ind Punktet drøftes i fortrolighed.	Fælles	Orientering	15
4	Økonomi		Orientering Beslutning	10

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<ul style="list-style-type: none"> • Kort orientering fra Christine Vi skal ikke tilbagebetale det medlemstilskud, som vi har fået for meget sidste år. Derfor er der frigivet har vi 10.000 kr. Driftstilskud fra Frederiksberg Kommune er steget lidt over 2000 kr. • Anita og Christine anmoder om at afsætte yderligere 3000 kr. til julegaver Christine og Anita har researchet lidt for, hvad der er af muligheder for firmagaver. Udvalget er begrænset og dyrere end det har været tidligere, hvilket desværre betyder at der ikke meget man kan få for under 300 kr. Anita og Christine har konfereret med Merete, som siger der er penge nok, men Merete opfordrede til at tage drøftelsen omkring beløbet op ved dette bestyrelsesmøde. For nuværende er der afsat 10.000 kr. til julegaver af en værdig på 200 + moms. Christine og Anita har imidlertid regnet ud, at der skal bruges lige godt 13.000 kr. på julegaver, hvis vi skal have råd til alle. Derudover skal der medregne transportomkostninger. Bestyrelsen stemmer om, hvorvidt der skal afsættes flere penge til julegaver. Stemmer for: 7. Imod: 1. Blank stemme: 1. 	Christine		
		Christine og Anita		

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	Det vedtages dermed, at der afsættes 13.000 kr. til julegaver for budgetåret 2024.			
5	<p>Punkter fra kontoret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Status på ansættelser (instruktører, frivillige og praktikanter) <p>Orientering om fodboldinstruktør og bestyrelsesmedlem, Oliver, der har sagt op. Veysel har overtaget for Oliver om onsdagen (og Jens har fodbold fredag).</p> <p>Ingerd er fortsat en del af Kæmperne. Ingegerds arbejdsopgaver består bl.a. af at notere arbejdstid i et Excel-ark ud fra instruktørernes timesedler.</p> <p>Foreningen har fået tre nye frivillige. Alle tre har underskrevet en frivilligkontrakt. Der er henholdsvis tale om:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Karo, som bl.a. er vikar på Anders' hold og i fitness på Hørsholmsgade. - Paulina, som tager del i mange af foreningens hold. - Majken, som er frivillig instruktør til bowling sammen med Mathias B. <ul style="list-style-type: none"> • Status på hold: <ul style="list-style-type: none"> ○ Pickleball startede op d. 22/10, hvordan er det gået? <p>Pickleball vurderes at være en succes allerede. Der har været fuldtalligt nærmest, hver eneste gang, hvilket vil sige et sted mellem 5 og 8 deltagere.</p> <p>Anders fortæller, at regler skal forklares, hver gang, idet der ofte er udskiftning i hvem der deltager, men folk er heldigvis hurtige til at forstå reglerne, og derfor har</p> 	Christine	<p>Generel Orientering</p> <p>Beslutning Orientering</p>	30-45

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>Anders ikke syntes dette har været et problem.</p> <p>Christine opfordrer til at man benytter en bane mere, så der er tre baner i alt, hvis der fortsat bliver ved med at være højt fremmøde til Pickleball.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Opfølgning på fitness om tirsdagen 12-13.30 <p>Fra d. 15/10-2025 har der været indført selvtræning om tirsdagen fra 12:00-13:30. I samme tidsrum varetager Petra motionsgymnastik, og det er derfor hende, der er ansvarlig for at tage imod henvendelser og lignende, hvis det skulle blive aktuelt. Lennart vil gerne tage beslutningen omkring selvtræning til fitness op til revurdering ved næstkommende bestyrelsesmøde torsdag d. 19. december 2024.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Varmtvandsgymnastik og ekstra betaling? Kan holdet fortsætte efter nytår? <p>Siden vi indførte deltagerbetaling fra september er deltagerantallet faldet. Dog er der kommet 7-9 deltagere de sidste par gange.</p> <p>Pr. 1/1 2025 stiger prisen en smule, så det fremover koster 599 kr. pr. gang, så selv hvis der mod forventning kommer 10 deltagere hver gang, der betaler 40 kr., har vi stadig en udgift på 200 kr. gang.</p> <p>Anders spørger, om vi - som med tennis, der er blevet erstattet af Pickleball - kan finde et lignende alternativ, som for deltagere med al sandsynlighed vil være en nedgradering, men trods alt et substitut, således at deltagerne fortsat kan komme og dyrke en eller anden form for vandaktivitet med Ulla som instruktør.</p>			
--	--	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>På nuværende tidspunkt er det svært at finde en alternativ løsning, især fordi vi skal tage affære lige nu og her, men bestyrelsen opfordres til at lægge hovederne i blød ift. at finde på et alternativ til varmtvandsgymnastik, hvis dette er ladsiggørligt.</p> <p>Der er ingen der opponerer imod, at varmtvandsgymnastik nedlægges.</p> <p>Der er overvejende enighed om at holde skal nedlægges. Anne er dog uafklaret.</p> <p>Uden nogen afstemning beslattes det, at varmtvandsgymnastik afskaffes.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Ændringer på fodboldholdene – hjælp udefra <p>Instruktørerne meddeler, at det er gået rigtig fint til fodbold de sidste par gange, altså i kølvandet på den situation, der skete til fodbold d. 23/10-24, som blev drøftet på forrige møde d. 30/10-24.</p> <p>Christine har været yderligere i dialog med Rickard fra DAI, som vi i en periode ser blive fodboldinstruktør i Kæmperne. Det er alles vurdering, at Rickard kan tilvejebringe den gennemgribende kulturændring, der efterspørges.</p> <p>Onsdag d. 11/12 kommer Rickard ned i Nørrebro Hallen inden træning og præsenterer sig selv. I begyndelsen vil han følge fodboldtræningen fra sidelinjen, inden han overtager holdene for en stund. Der er lagt op til, at de nuværende instruktører stadig har mulighed for at bidrage og komme med inputs.</p> <p>Der er evt. mulighed for at søge midler gennem DAI, så vi skal bruge færre af foreningens penge på at finansiere den nye instruktør.</p>			
--	--	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>For nuværende er det på tegnebrættet, at Rickard skal honorarbetales snarere end at han skal være timelønnet. Christine understreget i den forbindelse, at bestyrelsen bør være forberedte på at Rickard er forholdsvis dyr i drift.</p> <p>Ved næste bestyrelsesmøde vil der være afklaring på, hvad han vil koste at hyre.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Svømning på Frederiksberg Christine skal til møde onsdag d. 20/11 i Flintholm Svømmehal. Dialogen med dem går på, at vi godt kunne tænke en tirsdagstid. Christine vil i samme anledning forhøre sig om, hvorvidt det er muligt at leje et varmtvandsbassin, så Ulla evt. har mulighed for at genetablere varmtvandsgymnastik på Frederiksberg. ● Kort opfølgning vedr. personalesag (fortroligt)* ● Kort status på lokalesituationen Vi ved først noget efter udvalget har holdt møde på torsdag i denne uge. ● Kommende aflysninger/ændringer resten af året Christine opridser alle kommende ændringer og aflysninger til og med uge 51 2024. De kan alle ses i det skriv der er blevet sendt ud til alle og på FB. Dokumentet hedder 'Nyheder, ændringer og aflysninger uge 48-51'. 			
--	--	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

6	<p>Udvalg og arbejdsopgaver</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang af opgaver, visioner og udvalg, som er nævnt på tidligere møder: Kan vi sætte navne på (eller ændrer navne) og evt. aftale deadlines? <ul style="list-style-type: none"> ○ Festudvalg ift. nytårskur i januar 2025 Ulla, Anita og Lennart melder sig til at lave en nytårskur. ○ Christian og FCK-projekt (Christine) Christine og Christian afholder et møde i løbet af december. ○ Opdatering af værdisæt og retningslinjer (Christine + ?) Anders vil gerne tage del i et møde. Christine og Mathias sætter en dato. ○ Onboarding – velkomst brev til instruktører, herunder feriepolitik (Christine + ?) og tidsregistrering (Christine, Mathias). Dette arbejder Christine og Mathias videre på ifm. Onboardinginformationer. ○ Misbrugspolitik (Anita, Ulla, Lennart og Merete på sidelinjen) Idræt for sindet har en misbrugspolitik, vi evt. kan bruge som inspiration. Udvalget slår hovederne samme. ○ Lønpolitik - Christine, Ulla laver et oplæg. 	Christine + relevante udvalgs personer	Orientering + evt. beslutning	30
---	--	--	-------------------------------	----

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Planlægning af IFS-løbet 2025 i samarbejde med DAI. <p>Møde d. 11/12 kl. 14.00. Anders, Morten og Lennart.</p> <p>Datoen for løbet er d. 7/5 2025</p>			
7	<p>Andre punkter</p> <ul style="list-style-type: none"> • Interessetilkendegivelse – Naturklub ansøgning: Godkendt. • Hvordan var bestyrelseskurset hos DAI? Selvom der var stor forskel på de 2 foreninger, der var repræsenteret, var der også flere ligheder ift. personsager. • Status på Supervision med Hans – hvordan er de første par gange gået? Det har vi talt om ved sidste b-møde. • Næste møde + julefrokost d. 19/12: Er der nogle afbud? 	<p>Christine</p> <p>Ulla, Lennart, Kåre</p> <p>Mathias</p> <p>Christine + fælles</p>	<p>Beslutning</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Beslutning</p>	<p>20</p>

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<ul style="list-style-type: none"> Dato for kommende møder + evt. GF (som minimum januar 2025) <p>Udskydes til næste b-mødet d. 19/12-2024.</p>	Fælles	Beslutning	
8	<p>Evt.</p> <p>Lennart har aftalt et møde med Morgens Damgaard d. 12/12 kl. 14:00. Anne og Rikke deltager også.</p>		Orientering	

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.